

LANGKAH-LANGKAH MEMPERKUKUHKAN KESELAMATAN PC ANDA

Langkah 1. Menggunakan kata laluan yang kukuh

Kata laluan yang lemah memudahkan penggodam membuat capaian dengan mudah ke PC anda melalui internet. Kejadian yang tidak diingini seperti kecurian, memadam data dan menanamkan *virus & trojan horse* boleh berlaku.

Langkah 2. Pastikan PC anda dilindungi oleh firewall

Penggodam boleh mencari dan berusaha untuk masuk ke PC anda dari Internet sekiranya tiada *firewall*.

Langkah 3. Menggunakan perisian antivirus yang sah dan aktif

Virus PC boleh melumpuhkan PC dan merosakkan data anda.

Langkah 4. Melindungi PC mempunyai spyware

Spyware sering memasuki PC anda sekiranya capaian ke laman-laman web 'bebas' seperti Kazaa dan membolehkan penggodam membuat kerja dari dalam PC anda

Langkah 5. Mengemaskini software dengan patches/pattern terkini

Virus dan pengguna yang jahat boleh mengeksploitasi dengan kelemahan yang ada pada *Windows* dan *Internet Explorer*.

Langkah 6. Tidak Menggunakan ID Administrator

Penggodam mungkin cuba untuk menggunakan akaun pentadbir untuk mendapatkan akses ke PC anda. Akaun pentadbir mempunyai kawalan penuh ke atas fail dan tatacara sistem. Penggodam akan mudah menyerang dan membuat apa sahaja ke atas PC anda.

Langkah 7. Disable 'hidden' shares files within XP and 2000

Penggodam dengan mudah boleh mendapatkan akses kepada setiap fail dan folder di PC anda. Mereka akan bebas untuk menyalin, mengubah atau memadam data anda.

Langkah 8. Menggunakan default security pada Internet Explorer

Virus dan penggodam browser boleh memasuki PC anda melalui penggunaan kod *ActiveX* sekiranya melayari laman web tertentu.

Langkah 9. Hadkan Tahap Capaian Guest

Penggodam boleh mengakses fail yang boleh dikongsi. Hadkan tahap capaian bagi *guest* PC anda.

Langkah 10. Clear Screen

Lock Windows Screen setiap kali anda meninggalkan kerja-kerja pada PC anda. Cara ini dapat mengelakkan daripada penggunaan tidak sah ke atas PC anda.

Langkah 11. Membuat salinan pendua ke atas data-data di PC

Salinan pendua bagi data-data rasmi yang terdapat dalam PC dilakukan secara berkala bagi mengatasi sekiranya PC/harddisk rosak

Langkah 12. Sila pastikan PC anda diselenggara secara berkala